

60x90cm

2022 高雄醫學大學醫學院 Kaohsiung Medical University College of Medicine

腫瘤微環境研究新知研討會

Conference on Advances in Tumor Microenvironment

日期
Date 2022/4/20 WED

地點
Location 高雄醫學大學
國際學術研究大樓B2(B廳)

主辦單位 | 高雄醫學大學醫學院

指導單位 | 科技部生命科學研究推動中心、教育部高等教育深耕計畫、教育部大專校院學生雙語學習計畫(EMI)

時間	講員	講題	主持人
09:40~09:50	報到		陳秀蘭 副教授
09:50~10:00	開幕致詞 楊俊毓 校長 / 盧柏樑 院長		
10:00~10:40	袁行修 教授 高雄醫學大學 醫學研究所	Harnessing the tumor microenvironment: What have we learned from the emerging endogenous and exogenous stimuli	盧柏樑 院長
10:40~11:20	陳世洵 助理研究員 中央研究院 生物醫學科學研究所	What can we learn from the single cell analysis beyond heterogeneity?	郭昭宏 副院長
11:20~12:00	劉于鵬 副教授 高雄醫學大學 臨床醫學研究所	The polymorphism of cancer stem cells in drug-resistant microenvironment	陳正生 副院長
12:00~13:30	午餐		
13:30~14:10	鄭維中 副教授 中國醫藥大學 生物醫學研究所	Identification of cancer driver genes through multi-omics integration	許雅玲 副院長
14:10~14:50	卓士峯 助理教授 高雄醫學大學 臨床醫學研究所	Therapeutic strategies to overcome immunosuppressive bone marrow microenvironment in multiple myeloma treatment	許雅玲 副院長
14:50~15:10	Coffee Break		
15:10~15:50	何秉智 副教授 Department of Fundamental Oncology, University of Lausanne, Switzerland <small>線上演講</small>	Modulating mitochondrial dynamics in T cells for cancer immunotherapy	盧柏樑 院長
15:50~16:20	學生壁報前三名 / 8分鐘論文發表		孫昭玲 教授
16:20~16:30	論文競賽頒獎 / 第1-3名 / 佳作4名		盧柏樑 院長 羅怡卿 副院長 吳炳男 所長 黃書彬 所長
16:30~	閉幕 盧柏樑 院長		